
Kommunistisk Opinion mot bussprivatisering  
 Inte något av partierna i alliansen sade under valrörelsen 2006 att de tänkte privatisera 
kollektivtrafiken i Uppsala. 
Inte heller har det nämnts något i partiernas valmanifest om avsikten med att sälja ut det 
kommunägda Gamla Uppsala Buss.  
I valrörelsen diskuterade över huvud taget inte denna viktiga fråga.  
Men bara ett par månader efter valet annonserade m att de ville sälja ut kollektivtrafiken och fick stöd av 
kd. Är det så demokratin ska fungera?  
Varför sade de inte ett ord om detta i valrörelsen? Svaret är att det hade påverkat deras valresultat 
negativt.  
I Uppsala finns en stor opinion för en fortsatt kommunägd kollektivtrafik. Det visade namninsamlingen i 
våras. På tre veckor samlades över 5 000 namn in mot planerna. Att sälja ut Uppsalas kollektivtrafik är 
att gå mot Uppsalabornas vilja.  
 
Frågan är nu vad fp och c kommer att göra. Inte heller de diskuterade frågan under valrörelsen.  
Kommer liberaler och decentralister att rösta på ett förslag som centraliserar kollektivtrafiken under ett 
stort trafikbolag utan något ansvar för Uppsala?  
Frågan får inte avgöras genom kompromisser i stadshusets korridorer.  
Vi kräver en kommunal folkomröstning. Opinionen måste respekteras. 
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